
Občani
pišejo...

KDO VZDRŽVJE
ŠPORTNE OBJEKTE?

Spoštovani tovariš ured-
nik!

Na gornji članek, objav-
Ijen v zadnji številki Naie
skupnosti, dajem v imenu
krajevne skupnosti Zelena
jama naslednji odgovor —
ker si ga dopisnik želi.

V članku je navedeno,
da igrišča ob Rožičevi uli-
ci niso vzdrževana in da
so skrajno zanemarjena.
To pa ne odgovarja resni-
ci. Morda je dopisnik videl
situacijo na naoorotni stra-
ni igrišča, kjer je res na-
kopičen odpadni gradbeni
material in so v gradnji še
garaže, ali pa je videl 3
zidake, ki so bili res na
igrišču še 2. 12. 1970. Te
so prinesli otroci pod gu-
galnico, da so se vzepnjali
na drog gugalnice, ker so
sedeži demontirani in iez
zimo shranjeni, da bodo
na pomlad ponovno name-
ščeni — kot tudi vsa dru-
ga igrala. Resmici na Ijubo
pa naj navedem, da je bila
mizna gugalnica (5-sedež-
nica) res že 2-krat razde-
jana in po neznanih noč-
nih razgrajačih delno uni-
čena. Po prvem uničenju
je bila obnovljena in po-
novno nameščena. Po dru-
gem uničenju pa je bila
demontirana in shranjena.
Tudi iz peskovnikov je bi-
la odnešena mivka. Kar
se tiče okolice in hriba,
pa naj povem, da je bil
ves kompleks igrišča 3-
krat pokošen, da je kotal-
karsko igrišče (ploščad)
pred vsakim treningom
pometeno, do je ko&arkar-
sko igrišče čisto; vsa ta
dela so opravili uporabniki
ilaroi, pa še prepleskali so
deske, mreie so pa visele
samo 3 dni, nakar so bile
namerno potrgane!? Za
vzdrževanje navedenih
igrišč je krajevna skupnost
Zelena jama v tem letu
izdala prek 120.000 S-din.
O vsem tem se lahko član-
kar prepriča pri Ijudeh, ki
so dela opravljali in iz ra-
čunov, s katerimi je bilo
plačano opravljeno delo.

Naj omenim še igrišče v
Bavdkovi ulici.

Za ureditev tega igrišča
je krajevna skupnost v le-
tu 1968 plačala 90.000 S
din, v letu 1969 pa tudi
okoli 80.000 S din.

Za leto 1971 imamo pla-
nirano ponovno ureditev
tega igrišča, toda Samo pod
pogojem, da nekdo prev-
zame

— da se pogovori s star-
ši tamkaj bivajočih otrok.

— da posvari otroke, ki
jim je igrišče namenjeno,
da bi vloženi denar za in-
ventar ne bil uničen po

mesecu dni, kar se je do-
gajalo do sedoj. (Uničeni
2 gugalnici, demontirana
klop, razdejan peskovnik.)

Probleme z igriščem pri
VVZ Angele Ocepek smo
tudi že reševali skupno s
šolo Vide Pregarc. Zemlji-
žče je v upravi VVZ. Igri-
šča (ploščadi) so bila na-
menjena tudi učencem šo-
le. Kako rešiti problem?
Zaenkrat ne vemo. Znano
pa je nam vsem, da je na
igrišču vs\2 drugo, samo
otroci osnovne šole in VVZ
ne.

Predlagane so bile razne
variante. Krajevna skup-
nost je letošnje leto odo-
brila in nakazala 2,000.000
S din za postavitev ograje
ob igrišču, vendar do iz-
vedbe še ni prlšlo, ker so
tu razni pomisleki in ovi-
re?

Razmere na tem igrišču
i j nemogoče, kljub raznim
ukrepom s strani šole in
varstvenega zavoda. Po-
sredovala je že tudi mili-
ca, a le z delnim in mo-
mentalnim uspehom. Kako
sttvar ugodno rešiti, se
vprašujemo vsi. Vendar,
enkrat bo to potrebno ure-
diti, ker je v nasprotnem
primeru škoda vsakega ds-
narja za nadaljnjo obnovo
in naprave.

Naved^ma dejstva so do-
kaz, da se krajevna skup-
nost le briga za otroška
igrišča na njenem območju.

Naj pa izkoristim to pri-
ložnost in apeliram na
starše, naj opozore svoje
otroke, da je igriiče na-
menjeno njim. Naj čuvajo
igrala in nasade, da sie ne
bo dogajalo to, kar bi se
ne smelo. Naj igrala upo-
rabljajo cicibani in mlajši
pionirji, ne pa tudi že sta-
rejši mladinci in mladin-
ke, ker gredo v večini pri-
merov okvare na račun
njihove mladostne razposa-
jenosti, ne zavedajoč se
škode in hitrejše okvare.
Naj starši ne gledajo brez-
skrbno, kako njihov otrok
npr. namerno kvari (ob-
rezuje) drevo. In naj star-
ši ne bodo takoj užaljeni,
(češ, kar dela moj otrok,
to nikomur nič mar), če
jih kdo zaradi morebitna
otrokove obejstnosti dobro-
namerno opozori, kar £k3
je primerilo upokojencu, ki
brezplačno žrtvuje po več
ur tedensko za urejanje in
pospravljanje igrišča ob
blokih St. 1-11.

Ta apel naj velja tudi
staršem otrok, ki po zele-
nicah ob VVZ Jarše igra-
jo nogomet, postavljajo iz
la?enke ali starih desk
razne bivake, potem pa le-
penka, deske, kamenje in
razna druga šara ostaja na
zelenicah. (Morda dopisnik
članka tega ni opazil, ali
pa je zamenjal zelenice z
igrišči.)

Za krajevno skupnost
Zelena jama

predsednik Jože PAPLER


